
Agent Manciniego: Wykluczam transfer w tej sesji mercato

News - ASRoma.pl

Nazwiskiem, które powtarza się w mediach najczęściej, jeśli chodzi o

mercato Romy,  jest Gianluca Mancini. Na początku stycznia mówiło się

sporo o pozyskaniu gracza latem, ale w ostatnich dniach pojawiły się

pogłoski o jego wypożyczeniu już zimą. TeleRadioStereoskontaktowało się

z agentem gracza, Stefano Castelnovo.

Panie Caselnovo, możliwy jest transfer Manciniego przed zakończeniem

mercato?

- Wykluczam, Gianluca zostanie w Bergamo, opuszczanie Atalanty teraz, w trakcie

sezonu, nie ma sensu. Nie ma zamiaru odejścia zarówno ze strony mojej jak i

chłopaka.

Ale były kontakty z Romą?

- Tak, kontakty z Romą są prowadzone od jakiegoś czasu.

Również inne kluby zasięgały u ciebie informacji?

- Tak, ale wszelkie rozmowy będą prowadzone w czerwcu.
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